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Попереду рік 2012-й —  рік нових здобутків, перемог, тривог і подолань перешкод, 

але усе це попереду. Та без минулого нема майбутнього! Тому продовжуємо друкувати
'звіт міського голови за 2011 рік

В идатки загального
ФОНДУ МІСЬКОГО БЮДЖЕТУ 
ЗА МИНУЛИЙ РІК

-  Перша і найбільша стаття -  
освіта. 38 млн. 521 тис. 600 гри
вень. Дійсно, в Славутичі освіта 
виглядає потужною. У 2011 році 
по закладам освіти виконано 
ремонтник робіт на 956 ти с . при
дбано обладнання на 176 тис. 
грн. Славутицький ліцей попов
нився ще одним комп'ютерним 
класом. Головне, ми зберегли 
кращій, конкурентоспроможний 
педагогічний колектив міста. На 
другому місці(29%) -  соціальний 
захист: 29 млн. 576 тис. 100 грн. 
Вітаю колектив викладачів 
Славутицького ліцею, який здо
був міжнародний сертифікат 
якості!

К ультура , с п о рт , м іс ь 
кі п ро гра м и , органи  м іс 
цевого сам оврядування ,
ЖИТЛОВО-КОМУНАЛЬНЕ
ГОСПОДАРСТВО

-  Особливо хочу звернути ува
гу  на рекордний показник витрат 
в Україні в галузі житлово-кому

нального господарства — 6 млн. 
146 ТИС. 400 грн. Це ремонти й 

утеплення будинків, ремонти 
доріг, новенька техніка, окремий 
автомобіль "Тепломережі». Вели
чезний обсяг робіт зроблено на 
очисних спорудах міста. Майже 
закінчені роботи з переходу на 
резервне паливо.

Як волику перемогу можна від
мітити програму з енергозбере
ження. завдяки якій ми зменшили 
використання блакитного палива 
й електроенергії у два рази

Розглядаючи суспільне життя 
громади. Володимир Удовиченко 
не міг не зупинитися на розвитку 
спорту в місті як частини програ
ми «Здорові міста":

-  У Славутичі активно працю
ють ФОКи, спорткомплекс 
"Олімпієць» , два басейни,

ведеться реконструкція стадіону 
«Каскад». Побудоване ще одне 
мініполе Зі штучним покриттям 
Поруч з ним буде побудовано 
волейбольне поле.

П ро гра м а  ««Сто д р іб 
н и ц ь»

-  Остання програма, шановні 
славутичани -  це програма < Сто 
дрібниць». Я дуже прошу активно 
приймати у ній участь. Дрібнички, 
які заважають нам жити, треба 
виправляти. Невелике кошти на 
них потрібні: десь освітлення зро
бити, десь з'їзд для коляски, десь 
бордюрчик підправити - і через 
них можливо вирішувати усі про
блеми, які є і які заважають жити 
славутичанам.

Розглядаючи комунальні пла
тежі. мер звернувся до мешканців 
міста з проханім вчасно сплачува
ти за комунальні послуги.

Підводячи підсумок роботи за 
2011 рік, Володимир Удовиченко 
сказав:

-  В Україні дві проблеми -  це 
громадянське суспільство і дер
жавне управління. І першу, і другу
проблему можемо вирішити лише 
ми з вами Лише ми з вами може
мо вирішити ці дві проблеми 
задля того, щоби рівень життя 
змінити кардинально. Я хочу на 
завершення свого виступу низько 
вклонитися усім славутичанам за 
працю у  2011 році.


